
 
Acta Comissió de la Gent Gran 

 

DATA: Dijous 27 de gener a les 11 h. 

PARTICIPANTS: 10 persones assistents (inclosa la regidora i la tècnica d 

ela gent gran). 

LLOC: Aula 1 del Centre Cívic. 

TEMES TRACTATS/ORDRE DEL DIA:  

1. Estat de les activitats i serveis. 

2. Plantejament de l’any. 

3. Altres. 

Obre la reunió la regidora Maria Llauradó explicant diversos temes d’interès 

per a la població: 

-  Comenta que el CAP té una nova direcció que anirà a conèixer el 

mateix dia.  

- Es parla de la fi del certificat COVID i del límit d’aforaments. 

- Comenta que l’espai de la farmàcia no és factible per poder fer tests 

d’antígens, i que l’espai reduït podria provocar que la farmàcia hagués 

de tancar si hi hagués algun positiu entre el personal. Per això, s’ha 

arribat a un acord amb el CAP i els tests es faran a l’ambulatori. 

- Sobre el Centre de serveis comenta que durant el mes de febrer o març 

s’espera l’arribada del mobiliari, i el permís per obrir es podrà gestionar 

un cop estigui tot l’interior preparat. La intenció és poder començar a 

preparar l’obertura de cara a l’estiu. 

Per part de la tècnica es realitza un resum de l’estat de la participació a les 

activitats de la gent gran. Tot i que la gent manifesta que encara li costa 

participar amb normalitat, les activitats estan totes actives i no hi ha hagut 

cap imprevist ni cap cas de COVID entre elles. 

S’activen de nou les caminades de la gent gran que promou la Diputació de 

Barcelona, però com a mesura de prevenció, es realitzaran sense dinar. El 8 

de febrer s’anirà a Gelida i el 23 de febrer es farà la de Begues. 



 
El servei d’àpats està funcionament amb plena normalitat, tot i que sí que es 

veu que no hi ha tanta demanda com abans, ja que la gent no té tantes ganes 

de sortir a menjar al restaurant per por al contagi, ja que és un espai de risc 

al no utilitzar mascaretes. Es comenta que algun voluntari/ària s’ha trobat en 

la situació de no trobar a la persona a casa. La indicació és que s’ha de tornar 

el menjar al restaurant. 

El servei de podologia, sembla que des de la pandèmia cada cop hi ha una 

mica més de demanda, i es comenta que ella també anima a la gent gran a 

fer-lo servir. 

També es comenta que s’estan fent les gestions de renovació de 

l’assegurança del voluntariat. 

De cara a final de curs es valoren tres temes: 

- Tallers de noves tecnologies: es realitzaran alguns tallers més, ja que 

la demanda d’aquest tipus d’activitats és força alta. 

- Festa de la gent gran (homenatge): es valorarà conforme la situació 

avanci. Es queda amb la comissió que cadascú pensarà en alternatives. 

- Festa d’estiu: la festa s’espera poder fer-la al mes de juny amb més 

normalitat. De moment quedem que l’anem plantejant en el format 

habitual, i si quan arribi el moment s’ha d’adaptar d’alguna manera ja 

ho farem entre tots i totes. 

Finalment, la regidora fa agraïments a la tasca de la gent gran per la seva 

participació a la Festa Major d’hivern, i els convida a participar de l’acte dels 

Premis Ànima Beguetana. 

 

Begues, 27 de gener de 2022 

Esther Rufas Mas 

Tècnica de gent gran 


